
 

 

Referat           

 
 
Bestyrelsesmøde i AutoCamperRådet  
Fredag den 3. november 2023  kl. 10-12 
Mødested: Autocampermessen Fredericia  
 

Mødedeltagere: 
Hans Bækvang  HB Dansk AutoCamper Forening 
Gert Melchiorsen  GM Dansk AutoCamper Forening 
Anne-Vibeke Isaksen  AI DCU 
Lars Foged   LF DCU 
Jørgen Nielsen  JN CamperVenner 
Ole Juhl Andersen  OA CamperVenner  (Afbud) 
Helmut Madsen  HM DK-Autocam    
Finn Hilstrøm  FH DK-Autocam 
Per Frederiksen  PF Webmaster 
 
Dagsorden: 

1. Velkomst 
2. Nyt bestyrelsesmedlem : Finn Hilstrøm 
3. Udpegning af ny sekretær 
4. Opfølgning på møde med områdeambassadører 
5. Kommunikation- presseberedskab 
6. Økonomi 
7. Flyer’en ”Etik & Moral”.  
8. Video/YouTube sekvenser til ACR 
9. Udarbejdelse af forslag til ændring af campingregulativet 
10. Områdeambassadørerne. 

• Århus 

• Middelfart 

• Ribe  

• Esbjerg  

• Tønder   

• Kerteminde 

• Viborg Flyveklub 
11. Webmaster  
12. Eventuelt 
13. Næste møde 

 
 
 



 

 

1. HB bød velkommen og fortalte, at Finn Hilstrøm er nyt medlem i ACR fra DK-Autocam og at 

Ole Juel Andersen fra Campervenner udtræder af ACR. 

2. DK-Autocam har indstillet Finn Hilstrøm efter at Flemming Stagis på grund af sygdom har 

trukket sig. HB bød Finn velkommen og der blev derefter en repræsentationsrunde. 

3. Da Flemming var sekretær skulle der vælges en ny sekretær. JN overtager rollen indtil 

næste generalforsamling. 

4. HB fortalte FH om OmrådeAmbassadørernes arbejde og hvilke opgaver ,som de kan have. 

Vi har i øjeblikket 15. ambassadørerne.  

HB synes, at der var en god dialog på seminaret og håber, at vi kan lave et årligt 

arrangement  AI synes, at det var et godt arrangement, hvor man kom til at lære hinanden 

at kende. JN fremlagde regnskabet for seminaret, hvor der blev en samlet udgift på 17.413 

kr. 

5. HB: Hvad skal vi gøre med de artikler om autocamperturisternes adfærd, som der kommer 

året igennem. Vi kan eventuelt lave et beredskab. Spørgsmålet kan være, om vi skal 

arbejde med et standartkoncept. AI foreslår, at HB i sin egenskab af formand skal være 

den, der bliver refereret til. Der kunne laves et link på hjemmesiden, hvor vores holdning 

er. 

GM: Vores folder siger i store hele, hvad vi står for.  

HM: Der bør stå en artikel på hjemmesiden 

Vi står til rådighed og tydeliggør på hjemmesiden, hvad vi står for. GM og PF står for at lave 

en artikel hil hjemmesiden. 

 

6. JN fremlagde et perioderegnskab indtil 31. oktober, som viser, at vi stort set holder 

budgettet. Dog er udgiften på folderen og trykningen af 2. udgave ikke med i budgettet, da 

beslutningen om trykning af folderen først blev besluttet efter generalforsamlingen 2023.  

7.  Der er lavet er genoptryk af folderen med de nye sider om natparkering. Der er trykt 5000, 

som vil blive udleveret i den kommende periode til forhandlere og andre interesserede. 

8. Der skal være mulighed for på vores hjemmeside at linke til nyttige ting som hjælpevideoer 
m.m. Siden kommer til at hedde ”Sådan gør du” 
PF og AI vil gå sammen for at udarbejde en ide for tiltaget. 

9. Ministeren for landdistrikter Louise Schack Elholm (V)  kunne tænke sig en ændring af 

campingreglementet. HB foreslog, at  ACR kunne lave et oplæg til ændringer og koordinere 

det med branchen. Konklusionen blev, at ACR laver et oplæg, som vi kan være 

medvirkende til i en sådan ændring. Det vil blive sendt til de andre aktører som ACRs 

forslag til ændringen. AI og HM vil udfærdige et oplæg og fremlægge det på næste 

bestyrelsesmøde. 

10. GM gennemgik de tiltag, som ambassadørerne arbejder med i deres områder. Der er 

kontakt med en evt. ny ambassadør Niels Plum på Bornholm. 

11. Intet 



 

 

 

12. Johns Ibsens skrivelse om autocamperturismen i Danmark blev drøftet og konklusionen 
blev, at vi sagtens kan bruge den i vores udadvendte arbejde. John Ibsen har givet tilladelse 
til dette.  
GM har udfærdiget et brev til Hjørring Kommune i anledning af en artikel, som er skrevet 
om opståede problemer i kommunen.  
 

13. Næste møde er torsdag den 22. februar kl. 16.00 i Herning i forbindelse med messen. 
 
 
Referent 
 
Jørgen Nielsen 

 

 

  


